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Protokół Nr X/2020 

obrad X sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytych w dniu  25 sierpnia 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00 w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Rekreacji w Kleszczelach. W obradach uczestniczyli radni: Piotr Gawryluk, Dymitr 

Artysiewicz, Aleksander Kazimieruk, Katarzyna Koc, Renata Wasiluk, Mirosław 

Markiewicz, Marek Martynowicz,, Agnieszka Jowita Romaniuk, Aleksy Roszczenko, Jan 

Szmuksta, Katarzyna Witoszko, Daria Maria Sienkiewicz. Nieobecni: Jerzy Gładzki, Janusz 

Polak,  Piotr Dmitruk. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach – 

Pan Aleksy Roszczenko. 

 Protokołowała Joanna Zajączkowska. 

 

Do punktu 1. 

 Otwarcia obrad X  sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach dokonał Przewodniczący 

Rady Aleksy Roszczenko witając, Burmistrza Kleszczel Aleksandra Sielickiego wraz 

z kierownikami jednostek organizacyjnych, radnych Gminy Kleszczele, sołtysów z gminy 

Kleszczele, zaproszonych gości i pozostałych uczestników obrad. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 

12 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady. 

Listy obecności radnych, sołtysów i pozostałych osób uczestniczących w obradach 

w załączeniu do protokołu (załączniki nr 1, 2 i 3). 

 

Do punktu 2. 

 Przewodniczący Rady Aleksy Roszczenko przedstawił porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej 

w dniu 16 czerwca 2020 r. 

4) Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kleszczel w okresie między sesjami, w tym 

przedstawienie informacji z realizacji uchwał za I półrocze 2020 r. 

5) Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Kleszczele. 

6) Informacja o stanie dróg na terenie gminy Kleszczele. 

7) Wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel: 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kleszczele za rok 2019, 

b) debata nad raportem o stanie gminy 

c) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel. 

8) Absolutorium Burmistrzowi Kleszczel: 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 

2019 r. 

b) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 r. wraz z informacją 

o stanie mienia gminy Kleszczele oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Białymstoku o tym sprawozdaniu, 

c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie sprawozdania 

finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2019 r. wraz ze sprawozdaniem 
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z wykonania budżetu gminy za 2019 r. 

d) dyskusja nad wykonaniem budżetu 

e) powzięcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 r. 

f) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie absolutorium 

oraz uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Białymstoku w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej, 

g) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Kleszczele w roku szkolnym 2020/2021. 

10) Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele 

w 2020 roku. 

11) Powzięcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

12) Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami. 

13) Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

gminy Kleszczele. 

14) Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za 

korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, będących w użyczeniu 

Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach. 

15) Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2020 rok. 

16)  Powzięcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie inkasa 

zobowiązań podatkowych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 17) Powzięcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie    

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

 18) Powzięcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie poboru 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

   19) Powzięcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2020 – 2025. 

20) Powzięcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

21) Wolne wnioski i informacje. 

22) Zamknięcie obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

 W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu 3. 
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 Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie protokołu z obrad IX sesji 

Rady Miejskiej w Kleszczelach bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu 

w Urzędzie Miejskim oraz obecnie znajduje się na sali obrad. 

Do treści protokołu przed obradami sesji oraz w trakcie sesji uwag nie wniesiono. 

Protokół Nr IX/2020 obrad IX sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 

25 sierpnia 2020 r. przyjęto przez aklamację. 

 

Do punktu 4. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż w okresie między IX a X 

sesją Rady Miejskiej wydał 25 zarządzeń. Przedstawił jakich spraw zarządzenia dotyczyły. 

Następnie Burmistrz przedstawił informację o realizacji uchwał Rady Miejskiej 

w Kleszczelach za I półrocze 2020 r. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Burmistrz przekazał bieżące informacje dotyczące gminy: 

 przebudowa drogi krajowej nr 66 cały czas trwa; zakończenie prac nadal jest planowane 

na koniec października 2020 r.; w ocenie Burmistrza trudno będzie dotrzymać terminu, 

ponieważ zbyt duży zakres robót pozostał jeszcze do wykonania; wiele zależy od tego, 

w jaki sposób firmy zaangażowane do realizacji tego zadania będą mogły przyspieszyć 

tempo tych robót oraz czy warunki pogodowe będą na tyle sprzyjające, aby tego typu 

prace można było prowadzić, 

 uciążliwości spowodowane przebudową drogi krajowej są wszystkim znane; jako 

samorząd gminny staramy się reagować na wszystkie spostrzeżenia, uwagi, sami też 

reagujemy, jeżeli widzimy jakiś problem powodujący uciążliwości; wykonawcy reagują 

w różny sposób na nasze zgłoszenia; niejednokrotnie spotykamy się z taką informacją, że 

oni nie dysponują dodatkowymi środkami, a w związku z tym część robót, które 

zgłaszamy do wykonania nie jest wykonywana; w okresie jesiennym będą wykonane 

roboty końcowe, gdzie pojawi się oznakowanie pionowe i poziome oraz w najbliższych 

dniach ustawione zostaną płotki wzdłuż chodnika przy Szkole Podstawowej 

w Kleszczelach i parku zabezpieczające bezpośredni dostęp do drogi przez 

uczniów, natomiast docelowo ustawione zostaną tam segmenty ogrodzenia, 

które zdaniem Burmistrza niekorzystnie wpłyną na funkcjonowanie miasteczka, 

ponieważ nie pozwolą mieszkańcom na przechodzenie jezdni w centrum Kleszczel na 

wysokości parku i szkoły, jednak ustawienie takich zabezpieczeń zgodnie 

z obowiązującym prawem jest bezwzględnie wymagane, 

 droga Kośna - Pogreby nie znalazła się na wykazie zatwierdzanym przez Ministra 

Infrastruktury; remont planujemy zrealizować jeszcze w tym roku wykorzystując Bon 

Promesyjny otrzymany od Premiera Morawieckiego w wysokości 500 tys. zł na zadania 

inwestycyjne na terenie gminy Kleszczele; mamy utrudnione zadanie, ponieważ 

z ministerstwa nie ma jeszcze końcowych wytycznych na jakie formy, jakie zadania ta 

kwota może być wykorzystana i jakie kryteria mają obowiązywać przy wydatkowaniu tej 

kwoty; do końca sierpnia rząd ma takie informacje przygotować i jeśli zgodnie 

z wytycznymi na to zadanie będzie można zaangażować środki, przebudowę drogi 

postaramy się wykonać do końca br., 

 obecnie czynimy pilne działania mające na celu przebudowę ulicy w Suchowolcach, tj. 

bocznej ulicy biegnącej od drogi krajowej przy świetlicy; wykonawca odcinka drogi 

Suchowolce - Bielsk Podlaski jest zobowiązany nieodpłatnie położyć masę bitumiczną 
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oraz ułożyć część chodników w zamian za wynajem świetlicy na biuro i na spotkania 

rady budowy; pilnie musimy zorganizować posadowienie krawężników, zrobić 

podbudowę tej ulicy, aby we wrześniu masa bitumiczna została położona,  

 przy ul. Źródlanej w ramach przebudowy drogi krajowej zamierzamy posadowić 

jednostronnie krawężniki i wykonać tam chodnik, ponadto ma być odnowiona 

i poszerzona nawierzchnia asfaltowa; całość zadania wraz z nawierzchnią asfaltową ma 

być wykonana do końca października br. 

 korzystając z wykonawców drogi krajowej mają być realizowane zadania w dwóch 

obszarach, to m.in. ścieżka pieszo - rowerowa w Dobrowodzie i przy budynku OSP w 

Kleszczelach dodatkowe miejsca parkingowe oraz ułożenie kostki polbrukowej od czoła 

budynku, 

 zadanie remontowe dotyczące przebudowy drogi Saki - Zaleszany, które zostało 

zakontraktowane w ramach Krajowego Funduszu Dróg Samorządowych na odcinku 1300 

mb zostało wykonane; łączna wartość zadania wyniosła 160 tys. zł, z czego 60% stanowi 

dofinansowanie w ramach Krajowego Funduszu, 

 został złożony wniosek na dofinansowanie przebudowy I etapu drogi Saki - Grabowiec 

na odcinku ok. 2 km; wartość kosztorysowa oceniana jest na kwotę ok. 1,5 min zł; jeśli 

uda się zakontraktować zadanie na przyszły rok, to w budżecie trzeba będzie 

zabezpieczyć środki własne w wysokości 40 % wartości zadania, tj. 600.000 zł; cały 

odcinek drogi, to ok. 4 km, jednak nie możemy w jednym roku wykonać całego odcinka, 

gdyż nie będzie nas stać na zapewnienie wkładu własnego; jeżeli w br. wykonamy 

remont drogi Dasze - Pogreby, to z zadań drogowych droga Saki - Grabowiec pozostaje 

najważniejsza, do wykonania w przyszłości pozostanie jeszcze droga we wsi Biała Straż, 

 rozpoczęta w ub. r. realizacja inwestycji dotyczącej budowy sieci kanalizacji sanitarnej 

i przebudowy wodociąguj w ulicy Kolejowej i Źródlanej w Kleszczelach nabrała tempa, 

ponieważ udało się załatwić wszystkie sprawy proceduralne; wykonano przyłącze pod 

rzeką Nurzec w Kleszczelach oraz wszystkie przejścia zaplanowane pod drogą krajową; 

obecnie jest problem z podłączeniem sieci kanalizacyjnej do jednej przepompowni przy 

ul. Sienkiewicza, ponieważ trzeba przejść pod drogą, która obecnie stanowi objazd i nie 

można jej zamknąć; prowadzimy rozmowy, aby ten problem rozwiązać, ponieważ 

zgodnie z umową z NFOSiGW zadanie to musi być zakończone do 31.10.2020 r. Jeżeli 

zadanie zostanie wykonane w terminie i zgodnie z dokumentacją techniczną, to gmina 

będzie mogła skorzystać z umorzenia spłaty pożyczki w wysokości 50 %.  

 planowana jest wymiana oświetlenia ulicznego na terenie gminy Kleszczele z programu 

Lokalnej Grupy Działania Puszcza Białowieska; we wsiach, które nie miały jeszcze 

zmodernizowanego oświetlenia, tj. Policzna, Saki, Zaleszany, Żuki, Pogreby, 

Piotrowszczyzna i Gruka są szanse, że jeszcze w tym roku zostaną wymienione oprawy 

na energooszczędne, 

 zadanie inwestycyjne, na które otrzymaliśmy dotację unijną dotyczące budowy instalacji 

fotowoltaicznej na budynkach użyteczności publicznej w Kleszczelach, tj. budynku 

szkoły podstawowej, jednego z budynków urzędu - tzw. Agronomówki i budynku 

socjalnym przy zalewie w Repczycach będzie w br. wykonane, ponieważ mamy 

wyłonionego wykonawcę; wartość robót po przetargu wynosi ok. 120.000 zł, z tego 

dofinansowanie wynosi 70 %, 
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 dwa perony z naszej gminy są w wykazie Krajowego Programu Budowy Peronów; 

w ostatnim czasie odbyło się spotkanie robocze z przedstawicielami PKP S.A. Ustalono, 

że będą przygotowane prace projektowe przez PKP S.A. jeśli chodzi o budowę peronu 

i dojścia o peronu, natomiast gmina przygotuje teren i w przyszłości miejsca parkingowe 

dla podróżnych. Peron w Kleszczelach będzie zlokalizowany zgodnie z wolą 

mieszkańców i ze Stanowiskiem Rady Miejskiej podjętym w poprzedniej kadencji, tj. 

przeniesiony z obecnej lokalizacji w okolice przejazdu kolejowego od strony osiedla 

Wspólnoty Mieszkaniowej. Tam też zlokalizowane będą miejsca parkingowe. W tej 

sprawie Burmistrz poczyni pewne kroki dotyczące pozyskania części terenu pod budowę 

tych parkingów, bo tam mamy małą nieruchomość gminną, która dotyka bezpośrednio do 

nieruchomości PKP, ale obok jest też działka Starostwa Powiatowego w Hajnówce. 

Zamierzamy podjąć działania i rozmowy ze Starostwem Powiatowym, aby Starostwo 

przekazało nieodpłatnie na cel publiczny tą nieruchomość. Peron w Suchowolcach będzie 

odrestaurowany w tym samym miejscu. W Kleszczelach i w Suchowolcach na peronach 

pojawią się wiaty. Pojawiła się szansa na wybudowanie peronu w Ropczycach w ramach 

Krajowego Programu Budowy Peronów. Obecnie przygotowujemy w tej sprawie 

wystąpienie do PKP S.A. 

 zakupiono 5 urządzeń do ćwiczeń za kwotę ok.30.000 zł, które posadowiono we wsi 

Dobro woda, Dasze, w Kleszczelach przy osiedlu Spółdzielni Mieszkaniowej 

i Wspólnoty oraz na placu przy zalewie Repczyce, 

 podjęto prace remontowe w kotłowni w budynku ośrodka zdrowia w Kleszczelach, 

ponieważ stary piec uległ awarii; będzie to kotłownia na olej opałowy, podjęto prace 

organizacyjne jeśli chodzi o wykonanie remontu dachu w budynku socjalnym na ulicy 

Stacja Kolejowa w Kleszczelach. Po intensywnych opadach deszczu, mokrej wiośnie 

i lecie tych przecieków do lokali mieszkalnych jest tak dużo, że nie ma możliwości 

łatania poprzez papę, bo tam jest taka nawierzchnia. Na dzisiejszej sesji przeznaczać 

będziemy na ten cel środki, aby jeszcze przed zimą ten remont wykonać,  

 przy przebudowie drogi krajowej od ul. Sienkiewicza do ronda w kierunku Bielska 

Podlaskiego powstanie 6 przejść dla pieszych. Biorąc pod uwagę, że w Kleszczelach są 

wyłączenia nocne oświetlenia ulicznego, dla zapewnienia bezpieczeństwa w godzinach 

nocnych podjęto działania, aby każde przejście miało wydzielony obwód zasilania w 

energię elektryczną. Wymaga to pewnej procedury, która została już wszczęta w PGE 

oraz zaangażowania środków, 

 do gminy może być złożony wniosek o przejęcie słupów i opraw oświetlenia przy drodze 

krajowej na odcinku w okolicy Zaleszan z sugestią, aby gmina pokrywała także koszty 

oświetlenia; trwają przygotowania do odparcia takiego wniosku. Burmistrz dysponuje 

interpretacją Krajowej Rady Izb Obrachunkowych, według której gmina nie może 

ponosić kosztów oświetlenia ulicznego w ciągu drogi krajowej poza terenem 

zabudowanym. Nie moglibyśmy jedynie odmówić przejęcia słupów i opraw w terenie 

zabudowanym. 

 w br. zostanie odebrana od poszczególnych gospodarstw część azbestu, która jest 

magazynowa. W ocenie Burmistrza usuwanie azbestu stanowi duży problem, ponieważ 

mieszkańcy nie poczuwają się do współfinansowania utylizacji. Jest to rzecz, która musi 

się zmienić. W innych gminach, sąsiednich ta sytuacja jest inaczej traktowana przez 
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mieszkańców, którzy partycypują w kosztach odbioru eternitu, natomiast u nas nie. My 

w br. otrzymaliśmy na utylizację azbestu 4 tys. zł. Za tak symboliczną kwotę żaden 

wykonawca nie złoży nawet oferty do odbioru i utylizacji azbestu. Taka sytuacja była w 

ub. r., gdzie mieliśmy 3 tys. zł dofinansowania, dołożyliśmy 10 tys. zł, ale nawet kwota 

13 tys. zł była za niska, aby jakakolwiek firma zgłosiła chęć odbioru tego azbestu. W tym 

roku dołożyliśmy 20 tys. zł i za 24 tys. zł pojawiły się już oferty. Rozstrzygnięto przetarg 

i wykonawca będzie odbierał eternit, ale za tę kwotę odbierze tylko 50 ton. Obecnie 

według ewidencji jest 350 ton eternitu, który jest zdjęty i czeka na utylizację. Oznacza to, 

że jeżeli w takim tempie będziemy odbierać eternit, to zajmie to 7 lat. Eternitu, który jest 

na dachu jest kilka razy więcej. Jest to problem bardzo poważny, dlatego partycypacja w 

odbiorze i utylizacji azbestu po stronie mieszkańców musi być. Ustawodawca wyraźnie 

zaznaczył, że gmina organizuje, a nie finansuje odbiór azbestu, co najwyżej gmina 

finansuje transport. Mieszkaniec ma obowiązek zdjąć eternit do 2032 r. Na tą ilość 

eternitu, która jest jeszcze na dachach, to krótki okres. Od przyszłego roku osoby, które 

wyrażą chęć partycypowania, będą w kolejce przesuwane do przodu. Narodowy Fundusz 

będzie wycofywał się z dofinansowania usuwania azbestu, także zostaną tylko środki 

gminne i mieszkańców, 

 fundusz sołecki jest utrzymany na 2021 r. We wrześniu odbędą się zebrania sołeckie. 

Burmistrz zwrócił się do sołtysów, aby razem z mieszkańcami zastanawiali się na co 

środki przeznaczyć. 

 Pani Małgorzata Klimowicz - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji 

złożyła rezygnację z pełnienia swojej funkcji. Ta rezygnacja została przyjęta i od 

1 września 2020 r. ośrodek będzie miał dyrektora pełniącego obowiązki. Będzie 

ogłaszany konkurs na nowego dyrektora, 

 W dniu 20 września br. w Żukach odbędzie się festyn organizowany wspólnie z Muzeum 

Kultury w Hajnówce, a w dniu 13 wrześniu odbędą się festyn białoruski w Kleszczelach 

organizowany wspólnie z BTSK. 

 

Do punktu 5. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o stanie bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego na terenie gminy Kleszczele została przekazana radnym. Zwrócił się 

z zapytaniem do radnych czy są uwagi i zapytania do przedmiotowej informacji. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta 

przez aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do punktu 6. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o stanie dróg na terenie gminy 

Kleszczele została przekazana radnym. Zwrócił się z zapytaniem do radnych czy są uwagi 

i zapytania do przedmiotowej informacji. 

Radny Mirosław Markiewicz zgłosił, że mieszkańcy Kleszczel wnioskują o ustawienie 

lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Puszkina i Mickiewicza w celu poprawy widoczności 

i bezpieczeństwa dla wyjeżdżających z ul. Puszkina. 

Przewodniczący Rady zaproponował przekazanie wniosku do Burmistrza Kleszczel na 

posiedzeniach komisji. 
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Burmistrz Kleszczel odpowiedział, że sprawa zostanie rozpatrzona przed 

posiedzeniami komisji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta 

przez aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do punktu 7a. 

          Burmistrz Kleszczel przedstawił Raport o stanie Gminy Kleszczele za rok 2019.  

Raport o stanie Gminy Kleszczele za rok 2019 r.stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do punktu 7 b. 

             Przewodniczący Rady otworzył debatę nad raportem o stanie gminy za 2019 r..       

Radny Mirosław Markiewicz zapytał jakie kroki poczyniła gmina Kleszczele 

w związku z zeszłorocznym składowaniem odpadów w Suchowolcach, czy wyegzekwowano 

od firmy wykonanie zadania. 

Burmistrz Kleszczel odpowiedział, że w momencie pojawienia się odpadów na 

nieczynnym żwirowisku w Suchowolcach, ów składowisko było we władaniu spółki 

„Armira”. Podjęliśmy czynności administracyjne aby zobowiązać właściciela do usunięcia 

popiołów przywiezionych z elektrociepłowni w Białymstoku z tej nieruchomości w postaci 

nałożenia kary w wysokości pięćdziesięciu tysięcy złotych, która została wyegzekwowana. 

 

O godzinie 11
45  

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach X Sesji Rady 

Miejskiej w Kleszczelach. 

O godzinie 12
00 

Przewodniczący Rady wznowił obrady X Sesji Rady Miejskiej 

w Kleszczelach. 

 

Do punktu 7 c. 

           Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Burmistrzowi Kleszczel. Do przedstawionego projektu radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania nad  przyjęciem 

uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel   

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/90/2020 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Kleszczel wotum zaufania została powzięta większością głosów. Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Do punktu 8 a. 

Skarbnik Gminy Jerzy Micewicz przedstawił sprawozdanie finansowe jednostki samorządu 

terytorialnego za 2019 r. przyjęte zarządzeniem Nr 93/2020 Burmistrza Kleszczel z dnia 

30 lipca 2020 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gmi-

ny za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia gminy Kleszczele stanowiącą załącznik 

nr 7 do w/w zarządzenia. 
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Do punktu 8 b. 

Burmistrz Kleszczel przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2019 r. 

wraz z informacją o stanie mienia gminy Kleszczele 

Sekretarz Gminy przedstawiła pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2019 rok wyrażoną w Uchwale Nr RIO.II-00321-102/20 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 16 kwietnia 2020 r. 

Do punktu 8 c. 

Radny Aleksander Kazimieruk przedstawił pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie sprawozdania finansowego jednostki samorządu 

terytorialnego za 2019 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 r. Opi-

nia stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Do punktu 8 d. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad wykonaniem budżetu. Zwrócił się 

z zapytaniem do radnych czy są uwagi i zapytania do przedstawionej opinii wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 r. 

Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że budżet gminy jest taki, jakim stworzył go 

Burmistrz Kleszczel, nie można narzekać na coś, co się stworzyło. 

Do punktu 8 e. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/91/2020 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 r. 

została powzięta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Do punktu 8 f. 

Radny Aleksander Kazimieruk przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kleszczelach w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2019 r. Wniosek stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Sekretarz Gminy przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. Uchwała Nr 11-00322- 136/20 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 18 sierpnia 2020 r. w sprawie 
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wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Kleszczelach 

wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2019 rok stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Do punktu 8 g. 

           Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Kleszczel. Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/92/2020 w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Kleszczel została powzięta większością głosów. Uchwała 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do punktu 9. 

           Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Kleszczele w roku szkolnym 2020/2021. Radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kleszczele w roku szkolnym 2020/2021 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało dwunastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/93/2020 w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kleszczele w roku szkolnym 2020/2021  została 

powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Radna Agnieszka Jowita Romaniuk opuściła obrady Sesji Rady informując 

o konieczności wyjścia Przewodniczącego Rady. 

 

Do punktu 10. 

               Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Kleszczele w 2020 r. Radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele w 2020 r. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu  
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radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/94/2020 zmieniająca uchwałę w 

sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Kłeszczełe w 2020 r. została powzięta jednogłośnie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

Do punktu 11. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego  dróg gminnych. Radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego  dróg gminnych. Radni uwag nie wnieśli. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/95/2020 w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych została powzięta jednogłośnie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Do punktu 12. 

           Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami. Radni uwag nie 

wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/96/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami została powzięta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

  

Do punktu 13. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Kleszczele. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania  
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pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy 

Kleszczele. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, ,,przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/97/2020 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Kleszczele została powzięta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Do punktu 14. 

 Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej będących w użyczeniu 

Miejskiego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Kleszczelach. Radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

będących w użyczeniu Miejskiego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Kleszczelach. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział dziesięciu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało dziesięciu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Nie 

oddał głosu jeden radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/98/2020 w sprawie ustalenia wysokości 

cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej będących w 

użyczeniu Miejskiego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Kleszczelach została powzięta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Do punktu 15. 

 Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 r. Radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie  uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 r. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/99/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 r. została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu. 
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Do punktu 16. 

           Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie inkasa zobowiązań podatkowych oraz określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. Radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie inkasa zobowiązań podatkowych oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 31 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/100/2020 w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie inkasa zobowiązań podatkowych oraz określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Do punktu 17. 

       Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. Radni uwag nie wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/101/2020 w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej została powzięta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Do punktu 18 

              Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Radni uwag nie 

wnieśli. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powzięcie uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 35 do protokołu. 

              Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/102/2020 uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
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Do punktu 19. 

Skarbnik Gminy dokonał wprowadzenia łączenie do projektu uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020 - 2025 oraz projektu uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. wraz z następującymi 

autopoprawkami: 

 zwiększono plan dochodów i wydatków budżetowych w Dz. 900 rozdz. 90005 o kwotę 

123.490,00 zł w związku z podpisaniem umowy o dofinansowanie Projektu pn. 

„Odnawialne źródła energii w gminie Kleszczele”, w części finansowanej z środków Unii 

Europejskiej, 

 zmniejszono planowane wydatki na zakup usług przez JST od innych JST (§ 4300) o kwotę 

2.000,00 zł w rozdz. 80104, a tym samym zmniejszono i zwiększono planowane wydatki 

w celu właściwej realizacji zadań, bez wpływu na ogólną kwotę planowanych wydatków w 

kwocie 48.729,00 zł, 

 w wyniku dokonanych zmian, plan dochodów i wydatków wzrósł o kwotę 259.762,00 zł, 

osiągając ostatecznie wartość: planowane dochody 10.262.823,67 zł, natomiast planowane 

wydatki 11.183.083,67 zł. 

 w załączniku Nr 4 „Zestawienie kwot dotacji udzielonych z budżetu w 2020 r.” 

zmniejszono dotacje celowe dla jednostek z poza sektora finansów publicznych, z tego na 

wsparcie przedsięwzięć o charakterze lokalnym w zakresie kultury poprzez organizowanie 

festiwali, przeglądów i innych form wzbogacających ofertę kulturalną o kwotę 8.000,00 zł 

i na zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu zmniejszono o kwotę 15.000,00 zł, 

zachowując zgodność z planem wydatków budżetowych ujętym w załączniku Nr 2. 

Do projektów uchwał radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020 - 

2025 wraz z autopoprawkami. 

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało 

udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu radnych, 

„przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik nr 37 do protokołu. 

               Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/103/2020 uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2025 została powzięta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Do punktu 20. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. wraz z 

autopoprawkami. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu 

brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem uchwały głosowało jedenastu 

radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik nr 39 do protokołu. 
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           Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/104/2020 w sprawie dokonania 

zmian w budżecie gminy na 2020 r. została powzięta jednogłośnie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Do punktu 21. 

Radna Renata Wasiluk zapytała kiedy zostaną ustawione znaki drogowe pionowe na 

ul. Kolejowej uprawniające mieszkańców tej ulicy do wjazdu bez konsekwencji. 

Radna Daria Sienkiewicz zapytała jak będzie wyglądało dowożenie dzieci do szkoły 

w roku szkolnym 2020/2021. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał kiedy zacznie się remont świetlicy w Sakach. 

Radny Mirosław Markiewicz zawnioskował o nie podnoszenie ręki podczas 

głosowania z użyciem systemu do głosowania. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że w Statucie gminy jest zapis, że głosowanie 

powinno odbywać się w ten sposób. Można to zmienić, ale trzeba najpierw zmienić Statut 

gminy. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała radnej Darii Sienkiewicz, że dzieci będą dowożone 

do szkoły na takich samych zasadach jak w poprzednim roku szkolnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Rościsławowi Jakubowskiemu. 

Pan Rościsław Jakubowski poruszył sprawę kontroli zbiorników bezodpływowych 

przez pracowników Urzędu na wybranych nieruchomościach. Miały być powołane zespoły 

kontrolne, natomiast skontrolowano tylko 5 nieruchomości. Przeczytał wypowiedź 

Burmistrza z gazety zarzucając niewiarygodność. Kontynuując wypowiedź rozpoczął 

przedstawiać historię swego ojca. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na brak merytorycznej wypowiedzi i poprosił 

o sprecyzowanie wniosku. Wobec braku reakcji ze strony Pana Jakubowskiego 

Przewodniczący Rady zabrał głos Panu Jakubowskiemu. 

 

Do punktu 22 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 13
40

 zamknął 

obrady X sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

 

Podpis protokolanta: 

Joanna Zajączkowska       Przewodniczący Rady 

 

mgr Aleksy Roszczenko 


